

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: ASSAS FOR CONCRETE PRODUCTS

CO. LTD

Date: 19-04-2023 11:52:27 AM

Subject: An invitation to attend the General Assembly

meeti

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أساس للصناعات الخرسانية التاريخ: 19-04-2023 AM 11:52:27 الموضوع: دعوة لحضور إجتماع الهيئة العامة

Pursuant to the provisions of Defense Law No. (13) for the year 1992 and Defense Order No. (5) for the year 2020 and the procedures issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 4/9/2020 according to the above defense order and his approval of the convening of the fifteenth Ordinary General Assembly meeting through visual communication And electronically, the Board of Directors is pleased to invite you to attend the Ordinary General Assembly meeting that will be held at eleven o'clock in the morning on Sunday corresponding to 30/04/2023 for the shareholders of Asas Concrete Industries PJSC, through the electronic link published on the company's website www.assas. jo and mentioned below, which provides a means of visual communication for shareholders, to consider the following matters and take decisions: First: The agenda of the regular general assembly, which includes: 1- Reciting the minutes of the previous regular meeting of the General Assembly. 2- Reciting the Board of Directors' report for the fiscal year ending 2022 and discussing the future plan for the year 2023. 3- Listening to the company's auditors' report on its budgets and other final accounts for the year ending on 12/31/2022. 4-Discussing the balance sheet and final accounts for the fiscal year ending on 12/31/2022. 5- Discussing the Board of Directors' decision to distribute dividends to shareholders at a rate of 2.5%. 6- Electing the company's auditors for the fiscal year 2023 and determining their fees, or authorizing the Board of Directors to determine their fees. 7- Absolving the members of the Board of Directors from liability within the limits permitted by law. Second: Mechanism for attending the meeting and asking questions and inquiries: Please attend this meeting through the electronic link https://us06web.zoom.us/j/82673135152

عملاً بأحكام قانون الدفاع رقم (13) لسنة 1992 وأمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 والإجراءات الصادرة عن معالى وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020/4/9 بموجب أمر الدفاع أعلاه وموافقته على انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادية الخامس عشر من خلال وسائل الاتصال المرئى والإلكتروني، يسر مجلس الإدارة دعوتكم لحضور إجتماع الهيئة العامة العادي الذي سيعقد في تمام الساعة الحادية عشر من صباح يوم الأحد الموافق 2023/04/30 لمساهمي شركة أساس للصناعات الخرسانية معم وذلك من خلال الرابط الإلكتروني المنشور على الموقع الإلكتروني للشركة www.assas.jo والمذكور أدناه، والذي يوفر وسيلة الاتصال المرئي للمساهمين، للنظر في الأمور التالية واتخاذ القرارت:- أولا: جدول أعمال الهيئة العامة العادية المتضمن:- 1- تلاوة وقائع الاجتماع العادى السابق للهيئة العامة. 2- تلاوة تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية 2022 ومناقشة الخطة المستقبلية للعام 2023. 3- الإستماع إلى تقرير مدققي حسابات الشركة عن ميزانياتها وحساباتها الختامية الأخرى عن السنة المنتهية في 2022/12/31 4- مناقشة الميزانية العمومية و الحسابات الختامية عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31. 5- مناقشة قرار مجلس الادارة بتوزيع أرباح على المساهمين بنسية 2.5%. 6- انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2023 وتحديد أتعابهم أو تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم. 7- إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة بحدود ما يسمح به القانون. ثانيا: الية حضور الإجتماع و توجبه الأسئلة و الإستفسارات: يرجى حضوركم هذا الاجتماع من خلال الرابط الإلكتروني https://us06web.zoom.us/j/82673135152

13-02-2023

## ASSAS FOR CONCRETE PRODUCTS CO. LTD



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Hasan Adnan Allobani

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hasan Adnan Allobani